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Datum: Donderdag 10 maart 2022 

Locatie: Dorpshuis Nisipa, Bergsebaan 8 4709 AN Nispen 

Aanwezig: 3 leden van het bestuur en 12 leden 

Afwezig met kennisgeving: Dhr. R.C.J. Konings 

 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 20.05 uur. Hij merkt op dat de Algemene Ledenvergadering van 
2021 nog uitgesteld moest worden vanwege de coronapandemie. Nu die op haar retour lijkt, heeft de 
wereld te maken met een nieuwe crisis: de oorlog in Oekraïne. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Vaststellen verslagen. 
De verslagen worden doorgenomen door secretaris I. Aerden. 
 

a. Verslag algemene ledenvergadering 2021. 
Dhr. C. Uijtdewilligen merkt op dat in de powerpointpresentatie ‘Kerkstraat’ staat vermeld; dit moet zijn 
‘Kerkweg’. I. Aerden antwoordt dat het in het verslag wel juist staat vermeld. 
 

b. Jaarverslag 2021. 
De heer H. Baselier merkt naar aanleiding van § 5 op dat er inmiddels veel spullen van de 
heemkundekring op de zolder van de basisschool zijn opgeslagen. Dit komt in het verslag niet naar 
voren. Tevens staat in § 10.3 van het jaarverslag  niet vermeld dat de crowdfunding actie door de 
Dutch Polar Bears is opgezet. 
Dhr. A. van Meir vindt het opmerkelijk dat het Mariabeeld in de veldkapel in de Kerkweg vervangen 
wordt door een beeld van de heilige Franciscus. I. Aerden antwoordt dat dit te maken heeft met het feit 
dat St. Franciscus de patroonheilige is van de natuur. 
Dhr. C. Uijtdewilligen vraagt wat de stand van zaken is met betrekking tot de toestand van het 
archeologisch monument Moerendaal en de inspraakreactie op de ontwerp omgevingsvisie van de 
gemeente Roosendaal. Hier is niets over opgenomen in het jaarverslag. I. Aerden antwoordt dat van 
het Waterschap enkel een ontvangstbevestiging is ontvangen als reactie op de brief waarin de 
aandacht wordt gevestigd op de situatie bij Moerendaal. In augustus 2021 is een inspraakreactie 
verzonden naar aanleiding van het voorontwerp omgevingsvisie van de gemeente Roosendaal. Vanaf 
7 maart t/m 21 maart 2022 kan gereageerd worden op het definitieve ontwerp. Dit moet geadresseerd 
zijn aan de gemeenteraad. Het bestuur zal dit doen, als blijkt dat de aandachtspunten van de 
heemkundekring niet of in onvoldoende mate zijn overgenomen. 
 

3. Rekening en verantwoording over 2021. 
Waarnemend penningmeester K. Schrauwen licht de jaarcijfers vanuit de zaal toe. Het jaar 2021 is 
afgesloten met een klein tekort van € 161. Er zijn weinig activiteiten geweest, zodat er vooral vaste 
kosten zijn gemaakt. De maandelijkse huur voor de ruimte in het Wit-Gele Kruisgebouw is op verzoek 
van de heemkundekring door de verhuurder verlaagd. 
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Namens de commissie Rekening en Verantwoording neemt dhr. T. van Wesel het woord. Bij de 
controle van de boekhouding zijn door de leden geen onregelmatigheden aangetroffen. Hij stelt 
derhalve voor dat de ledenvergadering decharge verleent aan het bestuur voor het gevoerde financiële 
beleid. 
 

4. Wijziging Huishoudelijk Reglement in verband met aanpassing contributie. 
De voorzitter deelt mee dat tijdens de Algemene Ledenvergadering gehouden op 21 oktober 2021, de 
leden het bestuur hebben opgedragen om tijdens de Algemene Ledenvergadering 2022 het voorstel in 
stemming te brengen om de contributieverdragen met € 4 respectievelijk € 2 te verhogen naar € 22 
voor een volledig lidmaatschap en € 11 voor huisgenoten. De aanwezige leden gaan hiermee unaniem 
akkoord. 
 

5. Benoemen Commissie Rekening en Verantwoording over 2022. 
Dhr. R. Konings is aftredend. Dhr. R. Leijdekkers wordt door de vergadering benoemd als nieuw lid van 
de commissie.. 
 

6. Vaststellen begroting 2022. 
De begroting toont door de extra contributie-inkomsten een overschot van € 300. Er is ook een 
huurverlaging overeengekomen voor de ruimte in het Wit-Gele Kruisgebouw van € 30 per maand. 
Dhr. A. van Hees merkt op dat er geen inkomsten begroot zijn uit de rommelmarkt tijdens de Nispense 
braderie. De voorzitter antwoordt dat dit evenement dat tijdens de coronaperiode twee keer werd 
afgelast waarschijnlijk definitief niet meer georganiseerd gaat worden. Dhr. H. Baselier bevestigt dit. 
De vergadering gaat akkoord met de begroting. 
 

7. Bestuursverkiezingen. 
Dhr. R. Leijdekkers heeft besloten om na dertig jaar afscheid te nemen als bestuurslid. Hij zal wel actief 
blijven binnen de vereniging als vrijwilliger. 
Mevr. I. Aerden is aftredend en heeft zich herkiesbaar gesteld. De aanwezige leden gaan akkoord met 
een nieuwe bestuursperiode van mevr. Aerden. 
Het bestuur draagt twee kandidaat-bestuursleden voor: dhr. H. Wentink en dhr. T. van Wesel. De 
Algemene Ledenvergadering gaat akkoord met de benoeming van bovengenoemde kandidaten. De 
voorzitter merkt op dat het een mooi moment is voor de vereniging om deze nieuwe bestuursleden te 
kunnen verwelkomen. Het bestuur zal conform artikel 10 van de statuten in onderling overleg bepalen 
wie welke functie op zich neemt. De uittredende voorzitter zal deze vergadering af maken als voorzitter. 
 

8. Stand van zaken met betrekking tot onderzoek samenwerking met heemkundekringen 
van Roosendaal en Wouw. 

De voorzitter deelt mee dat uit de laatste contacten met de andere heemkundekringen is gebleken dat 
er van die kant weinig animo is om op korte termijn de eerste stappen te maken. Nu het bestuur van 
onze vereniging weer bijna op sterkte is, ziet is ook voor de Nispense heemkundekring de urgentie om 
tot samenwerking te komen verminderd. 
Dhr. A. van Hees vraagt of dhr. J. Hopstaken in zijn functie van gemeentearchivaris de nieuwe 
voorzitter geworden is van de heemkundekring van Roosendaal. De voorzitter antwoordt dat het 
voorzitterschap van dhr. Hopstaken los staat van zijn werkzaamheden voor Erfgoedcentrum 
Tongerlohuys in Roosendaal. 
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9. Vaststellen activiteitenprogramma 2022. 
In de planning staat nog steeds een excursie naar Geertruidenberg die in 2020 niet is doorgegaan. De 
Algemene Ledenvergadering vraagt zich af of deze activiteit nog georganiseerd moet worden. Het is 
een beter idee om een excursie dichtbij huis te organiseren, bijvoorbeeld het Markiezenhof in Bergen 
op Zoom, waar iedereen met eigen vervoer naar toe komt. In het verleden is dit vaker gedaan. 
Op 10 september staat Open Monumentendag op het programma. Ook zal er in september een 
fietstocht georganiseerd worden. 
 

10. Eventuele mededelingen. 
De voorzitter deelt mee dat het gerestaureerde bord met namen van gesneuvelde geallieerde militairen 
afgelopen maandag is opgehaald bij de restaurateur. Daarvan zijn filmopnamen gemaakt door 
Zuidwest TV. Op termijn zal het bord permanent tentoongesteld worden in het nog te bouwen 
bezoekerscentrum van de oorlogsbegraafplaats in Bergen op Zoom. Voor die tijd zal er een kijkdag 
gehouden worden voor de donateurs in Nispen. 
Het bestuur van de heemkundekring maakt zich zorgen over de bouwplannen bij de Nispense molen. 
Met name de veiligheid van bewoners en de werkbaarheid voor de molenaar lijken niet goed 
gewaarborgd te zijn. Het bestuur heeft begin deze maand overleg gehad met vrijwillig molenaar J. 
Nieuwlaat en een aantal gemeenteraadsleden. Naar aanleiding van de berichtgeving in de pers zijn er 
ook raadsvragen gesteld. 
 

11. Rondvraag en sluiting. 
 
Dhr. C. Uijtdewilligen vindt het een goed initiatief dat het gerestaureerde namenbord permanent te zien 
is op een geschikte lokatie. Hij tekent daar bij aan dat het gerestaureerde namenbord wel eigendom 
moet blijven van de heemkundekring. 
Dhr. H. Baselier vindt het opmerkelijk dat er weinig donaties van Nispenaren kwamen voor het behoud 
van het bord. De giften kwamen vooral van personen die hobbymatig veel bezig zijn met de Tweede 
Wereldoorlog. 
Dhr. H. Baselier vraagt of de heemkundekring nog ruilabonnementen heeft. De voorzitter antwoordt dat 
dit het geval is. 
Dhr. A. van Meir vraagt of er nog wat gedaan is met het idee om nieuwe inwoners van Nispen een 
exemplaar te geven van het fotoboekje Over de schouder bekeken. Voor het bestuur is dit lastig bij te 
houden. Dhr. H. Baselier biedt aan om hier mee aan de slag te gaan. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 
 
Namens het bestuur neemt I. Aerden het woord. Zij merkt op dat het afscheid van R. Leijdekkers na 
meer dan 30 jaar bestuurslidmaatschap niet ongemerkt voorbij mag gaan. Zij heeft hem leren kennen 
als een aimabel persoon die bijna letterlijk dag en nacht klaar stond voor de heemkundekring. Zijn hart 
ging vooral uit naar de zorg (landschaps)monumenten. De oud bestuursleden herinneren zich nog zijn 
jarenlange inspanningen voor de herbestemming van het torentje van St. Elisabeth. Maar ook aan alle 
andere activiteiten van de heemkundekring leverde hij een bijdrage. Als dank voor zijn inzet ontvangt 
hij uit handen van L. Gommeren-van Eekelen een afscheidscadeau in de vorm van een fles 
ambachtelijk bier en een cadeaubon. 
 
Aldus vastgesteld door de Algemene Ledenvergadering, 
 
Nispen, 2023 
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De voorzitter,      De secretaris, 


